
KUMLA	PBK	
	 PROTOKOLL	:	Styrelsemöte	
	 2019.03.21.	Landals	Cafe	
	
	 Närvarande:	 	 Claes-Göran	Eskilsson	
	 Leif	Grönqwist	
	 Ulf	Öberg	
	 Jocke	Röhnisch	
	 Inger	Bädicker	
	 Ingvar	Sandberg	
	

1. Claes-Göran	öppnade	mötet	med	att	hälsa	samtliga	välkomna.	
	

2. Mötet	godkände	dagordningen	samt	protokoll	från	senaste	styrelsemötet.	
	

3. Till	ordförande	för	mötet	valdes	Claes-Göran.	Till	sekreterare	valdes	Jocke	
och	som	justerare	valdes	Ulf.	

	
4. Skrivelser:	 	

Länsserien	har	sitt	årsmöte	på	Strike	Örebro	tisdagen	den	16	april.	
Claes-Göran,	Leif	och	eventuellt	Ulf	kommer	att	närvara	där.	Kumla	PBK	
kommer	att	framföra	sin	åsikt	angående	att	3	lag	skall	flyttas	upp	eller	ner	i	
divisionerna.	Förslaget	från	oss	är	att	det	räcker	med	2	lag.	 	
Äntligen	har	det	kommet	en	skriftlig	resultatlista	från	Dubbel-stöten	i	
Finspång.	 	
12	personer	deltog	från	Kumla	PBK.	

	
5. Ekonomi:	

Leif	redovisade	den	ekonomiska	situationen.	Det	är	fortsatt	bra	ekonomi	i	
klubben.	Dagens	kassa	är	på	20	368:37	kr.	Precis	som	tidigare	noterats	är	ej	
utbetalningar	för	reseersättningar	i	fas.	 	
Mötet	beslutade	att	beställa	en	omgång	till	av	Sverigelotten.	

	
6. KM:	

28	medlemmar	har	spelat	KM	hemma.	Troligen	blir	det	inte	fler.	KM	borta	
spelas	i	Norrköping	den	8	maj	i	samband	med	årsmötet.	 	
Ingvar	har	fått	i	uppgift	att	ordna	med	priser	till	årsmötet.	Leif	förbereder	
med	diplomen	till	vinnarna.	Det	ska	även	vara	ett	pris	till	”	Årets	
Överraskning”.	
Inger	ordnar	med	kaffe	och	bullar	med	hjälp	av	Ulf	till	bussresan.	Jocke	har	en	
frågelek	som	medlemmarna	kan	underhålla	sig	med	på	resan.	 	
Trivselträffen	onsdagen	den	10	april	är	bokad	i	Hallen.	Anmälningslista	finns	
på	plats.	Leif	och	Jocke	ansvarar	för	arrangemanget.	

	
7. Hallen:	 	

Vid	dagsläget	finns	det	2	st	ansökningar	gällande	driften	framöver.	



Kommunen	skall	lämna	besked	den	21	Mars.	Vi	får	avvakta	besked.	
Kommunen	har	i	ett	mail	till	Claes-Göran	lovat	att	vi	skall	kunna	spela	i	Kumla	
i	god	tid	tills	Länsserien	börjar	i	höst.	

	
8. Lagen:	 	

Mötet	beslutade	att	samla	ihop	lagkaptenerna	innan	upptaktsmötet	för	
diskussion	och	bemanning	av	lagen	till	Länsserien.	

	
9. Övriga	frågor:	 	

Inget	noterbart.	
	

10. Nästa	möte:	 	
Beroende	på	hur	det	går	med	ny	entreprenör	till	Hallen.	Annars	vid	årsmötet	
den	8	maj.	

	
11. Claes-Göran	tackade	samtliga	närvarande	för	visat	intresse	och	förklarade	

mötet	avslutat.	
	
	
Sekreterare	 Ordförande	
	
Jocke	Röhnisch	 Claes-Göran	Eskilsson	
	
Justeringsman	
	
Ulf	Öberg	


